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P R O T O K Ó Ł   Nr XII/08  
 
z dwunastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
18 marca 2008 roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem 
radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 10 - zakończono o godz. 12 45. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
5. Pan Wojciech Zalewski   - Prezes Spółki z o.o. BŁYSK- BIS  
        w Makowie Maz. 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 33 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   8 
  

 
P R Z E B I E G     O B R A D :  

                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich  radnych, zaproszonych gości, oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych  
o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  
  PoniewaŜ nikt nie zgłaszał Ŝadnych uwag,  jednogłośnie przyjęto porządek 
dzienny obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Uchwalenie  budŜetu gminy Karniewo na 2008 rok.  

       a) wystąpienie Wójta Gminy, 
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  b) dyskusja, 
 c) podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy Karniewo na 2008 rok 

8.  Ocena funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007rok. 
9.  Uchwalenie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

     a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy         
    Karniewo z organizacjami pozarządowymi i innymi organizacjami        

       prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2008 roku. 
10.  Ustalenie zasad korzystania ze stołówek szkolnych. 

   a) podjęcie uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych i        
     ustalenia wysokości opłat za wydawane posiłki.  

     11. Ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 
       a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla      
     Wójta Gminy Karniewo.  

 12.  Podjęcie uchwał w sprawach 
   a) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w        
      złotych dla pracowników zatrudnionych w jednostkach           
      organizacyjnych gminy Karniewo, 

        b) udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. 
       c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

     13. Odpowiedzi na interpelacje radnych 
14.  Wolne wnioski i zapytania. 
15.  Zamknięcie obrad.    

    
 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. Poprosił 
o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie bez 
odczytywania przyjęli protokół z XI zwyczajnej sesji, odbytej w dniu 17 grudnia 
2007 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  
 (informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z apelem do wszystkich 
uczestników obrad o udzielenie pomocy finansowej Bartkowi Pochmarze, chłopcu 
chorującemu na białaczkę. Jest powaŜnie chory, walczy o Ŝycie.   Jego leczenie 
jest bardzo kosztowne. Prosił o częściowe przeznaczenie diet radnych i sołtysów 
na ten cel. Niech kaŜdy przeznaczy ile chce. Jest wystawiona skarbonka na stoliku. 
MoŜna tam wrzucać środki. My po przeliczeniu przekaŜemy na konto, jakie 
zostało otwarte dla Bratka Pochmary.   
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 W związku z tym, Ŝe w obradach uczestniczy Pan Wojciech Zalewski   - 
Prezes Spółki z o.o. BŁYSK- BIS  w Makowie Maz. radny Grzegorz 
Wawrzonkowski poprosił o udzielenie wyjaśnień w sprawie odbioru śmieci z 
terenu gminy Karniewo.  
 Pan Wojciech Zalewski w swojej wypowiedzi podziękował za zaproszenie 
na obrady sesji. Poinformował, Ŝe Firma „BŁYSK” miesięcznie zbiera w 
granicach 25 – 30 ton odpadów. PodwyŜka cen za śmieci komunalne była 
spowodowana wzrostem cen opłat ponoszonych przez zakład. Opłata 
środowiskowa odprowadzana do Urzędu Marszałkowskiego wzrosła o 500 % i 
wynosi 75 zł za 1 tonę. Do 2012 roku firmy obierające odpady komunalne muszą 
przystosować się do segregacji śmieci, by odpady nie były mieszane. Od 1 
kwietnia 2008 roku będą rozdawane worki: kolor Ŝółty i zielony na szkło i 
opakowania plastikowe. Dwa razy w roku będziemy odbierali równieŜ folię po 
kiszonkach, ale musimy wiedzieć ile osób będzie tym zainteresowanych. Nie 
będziemy pobierali dodatkowych opłat, ale jak będzie tym zainteresowany tylko 
np. jeden rolnik, tomy do tego będziemy dokładali.      
 Zdaniem radnego Andrzeja Chełchowskiego dla odbioru folii po kiszonkach 
powinno być wyznaczone  miejsce, a zainteresowana osoba  tam dowiezie. 
 Radny Waldemar Zając pytał, dlaczego w Karniewie odpady będą odbierane 
tylko raz w miesiącu, gdy mieszkańcy chcieliby oddawać dwa razy.  
 Z wypowiedzi pana Zalewskiego wynikało, Ŝe kaŜdy mieszkaniec 
posiadający kosz na śmieci był o to pytany. My podpisywaliśmy umowy i 
zadawaliśmy pytanie.  Nie było duŜego zainteresowania – sześć czy siedem osób 
zgadzało się na odbiór śmieci dwa razy w miesiącu. Niestety ale my teŜ musimy 
patrzeć na czynniki ekonomiczne. JeŜeli będzie ok. 150 umów na 2 krotny odbiór 
śmieci w miesiącu to chętnie będziemy odbierali. Jednak dla kilku osób, będą to 
duŜe koszty.  
 Zbiórka śmieci selektywnych – kontynuował dyskutant będzie dokonywana 
raz w kwartale. Za to będą dodatkowe opłaty 2 złote za szkło i dwa złote za plastik. 
 Radny Waldemar Zając pytał, czy jest moŜliwość postawienia kosza do 
selektywnej zbiorki śmieci przed szkołą w Karniewie. Jest to teren zamknięty.    
 My takie zbiorniki zakupimy ale będzie koszt odbioru – powiedział Prezes 
Spółki „BŁYSK”. Mu moŜemy postawić gniazda i odbierać raz w miesiącu.    
 Radna Beata Jackowska zaznaczyła, Ŝe szkół jest więcej, nie tylko w 
Karniewie.  
 W dalszej dyskusji uczestnicy obrad wyraŜali swoje opinie w sprawie 
odbioru odpadów komunalnych.  
Radny Marian Baleński sygnalizował temat rozwiązania umowy, bo np. jeśli ktoś 
mieszka 600 metrów od drogi głównej, to nie chcą dojechać samochodem i 
odebrać  śmieci. Po co w takiej sytuacji będą opłaty.  
 W opłatach za odbiór śmieci są duŜe zaległości – powiedział pan Zalewski. 
Dojazd do tak odległych gospodarstw domowych – wszyscy wiemy jakie są drogi. 
W okresie jesienno – wiosennym trudno jest niejednokrotnie tam dojechać.  
 Więcej uwag nie zgłaszano.  
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Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje 
o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
 Radna Barbara Kuczyńska -  Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie w dniu 
29  lutego, na którym omawiano i zaopiniowano materiały sesyjne w przedmiocie:  
a)   projekt budŜetu gminy na  2008 rok 
b) ocena funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 rok.     
c)  projektu programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
d)  projekty uchwał w sprawach: 

 - ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w zł. dla      
pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy           
Karniewo, 

     -  zasad korzystania ze stołówek szkolnych i ustalenia wysokości opłat             
        za  wydawane posiłki.  
 -  udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. 

- zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 
-  ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo.  

 Zapoznano się równieŜ z zasadami przyznawania stypendiów motywacyjnych dla    
 uczniów. 
 PowyŜsze materiały zaopiniowano pozytywnie.  

    Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu i 
Finansów na posiedzeniu w dniu 3 marca  br. komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał. pozytywnie zaopiniowany 

a)  projekt budŜetu gminy na  2008 rok 
    b)  projekt programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 c)  projekty uchwał w sprawach: 

- ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w zł. dla    
     pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy     
     Karniewo, 
- zasad korzystania ze stołówek szkolnych i ustalenia wysokości opłat              
     za  wydawane posiłki, 

 -   udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. 
- zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
- ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 

Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie.  
Radny Andrzej Chełchowski – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w dniu 
28 lutego 2008 roku  r. szczegółowo analizowała projekty materiałów będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, a przede wszystkim: 
  a) projekt budŜetu gminy na  2008 rok, 
  b) projekty uchwał w sprawach:  

     -  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości jednego punktu                      
    w złotych dla   pracowników zatrudnionych w jednostkach             
         organizacyjnych gminy Karniewo, 
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 -  zasad korzystania ze stołówek szkolnych i ustalenia wysokości opłat       
   za  wydawane posiłki, 

 -  udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. 
- zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

- ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 
Rozpatrzono równieŜ informację o zakresie działania ODR w Makowie 
Mazowieckim oraz informację dotycząca moŜliwości dokonania aktualizacji 
działek na terenie gminy Karniewo. Tu Pani Kierownik  prosiła o zwracanie się o 
udzielenie wyjaśnień. Nie ma Ŝadnych moŜliwości ze strony państwa, by do 
zaktualizować. Jest propozycja, by moŜe zrobić to wioskami bo z realizacją tego 
zadania wiąŜą się powaŜne koszty.  

Wszystkie materiały sesyjne zaopiniowano pozytywnie.  
  

Ad.pkt.6. 
 
 Radny Andrzej Chełchowski – jadąc od Karniewa do Makowa  jak 
mieszkańcy Ośnicy mogą skręcić do swojej miejscowości, jeŜeli ustawiono znak 
nakazujący jazdę wprost. Czy są moŜliwości by to zmienić. Absurdem jest by 
kaŜdy obowiązkowo musiał dojechać do Makowa, by zawrócić i dojechać do 
Ośnicy. Nie ma moŜliwości skrętu. Będą za to mandaty.  
 Radny Jerzy Szymański -  Przy znaku drogowym do Ośnicy powinien być 
równieŜ napis Malechy, bo ludzie nie wiedzą, Ŝe jadąc przez Ośnicę mogą 
dojechać do miejscowości Malechy. Tam powinien by takŜe znak Malechy.     
 Radny Robert Otłowski – będąc przy znakach drogowych stwierdził, Ŝe 
zginął znak z napisem Tłucznice. Poza tym znaki drogowe umieszczane są na 
niewłaściwej wysokości, bo kierowcy ich po prostu nie widzą. Są na wysokości 
twarzy kierowcy samochodu cięŜarowego czy ciągnika.    
 
Ad.pkt.7. 
 
 Pan Józef Stopa zabierając głos w dyskusji powiedział, Ŝe budŜet gminy jest 
najwaŜniejszą uchwałą w roku. Następnie Pan Stopa odczytał swoje wystąpienie.  
 (wystąpienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 Zgodnie z propozycją Wójta – Sekretarz Gminy Pan Wiesław Ochtabiński 
odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłoŜonego 
projektu budŜetu.  
 Głosów w dyskusji nie zabierano.   

Następnie radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. Radni 
jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XII/61/08 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Karniewo na 2008 rok , w brzmieniu załącznika nr 3 do protokołu.   

Panie Wójcie – powiedział Przewodniczący Rady Gminy – jest nad czym 
pracować, jest to duŜe wyzwanie i duŜa odpowiedzialność.  

Pan Stopa Józef podziękował radnym za jednogłośne uchwalenie budŜetu 
gminy na 2008 rok. Wszyscy będziemy czynili starania o uzyskanie dodatkowych 
środków oraz  realizację wszystkich zapisanych zadań.     
  
 



 6 

Ad.pkt.8.   
 
 Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej – informował Wójt, od miesiąca 
czerwca będzie funkcjonował w biurach w starym budynku Urzędu Gminy. Tam  
ludzie starsi będą mogli łatwiej wejść do GOPS i sami załatwić swoje sprawy.  
Z dniem 27 marca Pani Kierownik Urszula Olkowska odchodzi na emeryturę. Pan 
Stopa podziękował pani Kierownik za pracę i złoŜył Ŝyczenia pomyślności w 
dalszym Ŝyciu.  
 Zdaniem Przewodniczącego Rady – Grzegorza Wawrzonkowskiego praca w 
GOPS jest pracą cięŜką. Jest wielu interesantów stawiających olbrzymie 
wymagania.  
 Głosów w dyskusji nie zabierano. Radni przyjęli sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie za 2007 rok – do 
zatwierdzającej wiadomości.      
 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 
 
 Ad.pkt.9.    
 
 Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi.  Mamy środki na sport, by je właściwie 
wykorzystać powinien być ogłoszony konkurs. Ta uchwała  daje nam takie 
moŜliwości.  

   PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w dyskusji – Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/62/08 w 
sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Karniewo z organizacjami 
pozarządowymi i innymi organizacjami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w 2008 roku. stanowiącą  załącznik  Nr 5  do protokółu. 
  
Ad.pkt.10.    
 
 Ceny posiłków ustaliła Pani Dyrektor Publicznego Gimnazjum – 
informował Pan Józef Stopa. Teraz ceny musi ustalić Rada Gminy. Cena wynika 
ze wsadu do kosza, ale to wylicza P. Dyrektor. To musi być zgodne z prawem.   
  W toku dyskusji, radny Jasiński podkreślił, Ŝe za około 70.000 zł ściągnięto 
do stołówki Ŝywności. Pani Bonisławska, która przewodniczy w stowarzyszeniu 
myśli się z tego wycofać. Szkoda, Ŝe taka inicjatywa, która dawała wymierne 
efekty straci sens. 
 Są tu duŜe osiągnięcia  - uznał radny Wawrzonkowski. Czasami jest za małe 
zaangaŜowanie rodziców. To jest dobrowolne stowarzyszenie osób i my nie mamy 
Ŝadnego wpływu.  
 Zdaniem radnego Andrzeja Chełchowskiego osoby poza dziećmi, 
korzystające z posiłków, powinny płacić znacznie więcej.    

Radny Grzegorz Wawrzonkowski  odczytał projekt uchwały.  
    Radni 10 głosami „za”, przy 5 „wstrzymujących się  podjęli uchwałę Nr 
XII/6308 w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych i  ustalenia 
wysokości opłat za wydawane posiłki- stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu.     
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Ad.pkt.11.    
 
 Moim obowiązkiem jest wystąpić o regulację wynagrodzenia dla Pana 
Wójta. Nasz Wójt ma najniŜszą stawkę wynagrodzenia zasadniczego. Nie jestem 
zwolennikiem dawania za darmo, ale ubiegły rok pokazał, Ŝe są wykonane 
inwestycje i oszczędności. Myślę, Ŝe są pewne niespodzianki, które wyjdą w 
trakcie roku, Ŝe ruszy ośrodek zdrowia. Dla dobra pracowników i mieszkańców.  
O podwyŜkę w kwocie ok. 600 zł. brutto 
 Ach. = po co ta rada jest. Jeśli mamy podnieść to my, a nie nam się to 
narzuca. Nas się stawia pod ścinaną, Ŝe jako rada musi, bo Pan Wójt nie zarabia 
tyle co powinien. Nie trzeba nikomu zabierać głosu. Jak ktoś powiedział, ze Panu 
Wójtowi trzeba podwyŜszyć, ale najbardziej denerwuje to, Ŝe ktoś ustala a rada 
musi uchwalić.  
 Radna Witkowska. – sprawozdanie wyszło b. Dobrze. Dziękujemy za taką 
pracę, to moŜe zamiast tak minimalizowanej płacy dajmy 8 tyś. i niech Pan Wójt 
tak dalej pracuje a nawet lepiej. Niech nie zapomina o Ŝadnej wsi.  
 Stawiam wniosek formalny o 8 tys. zł. wynagrodzenia dla P. Wójta od               
1 stycznia 2008 roku.   
 W dalszej części posiedzenia radni wyraŜali róŜne opinie. Proponowano by 
podnieść raz w roku.  
Robert Otłowski – czy jest to przymusowe, czy Rada robi to sama. 
WG – my proponujemy dać na podstawie projektu rozporządzenia. Na pewno nie 
jest to przymusowe.  
 Mecenas wyjaśnił, Ŝe dla Rady nie jest to przymusowe., ale niech radny 
Wawrzonkowski przegłosuje wnioski. Nie jest to Ŝadnym przymusem, jeŜeli rada 
nie przyjmie uchwały, będą obowiązywały dotychczasowe.  
 Są dwa wnioski – mówił Radny Wawrzonkowski. Najdalej idącym 
wnioskiem jest wniosek radnej Witkowskiej , proszę o przegłosowanie. Radni 13 
głosami za, przy 2 „wstrzymujących się” przyjęła wniosek radnej J. Witkowskiej.  
Wysokości poszczególnych składników wynagrodzenia będą określone w uchwale 
Nr XII/64/08 w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy 
Karniewo. podjętej 13   głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. Uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.    
 
Ad.pkt.12.    
ppkt a 
 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie  projekt uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/65/08 w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia i wartości jednego punktu w  złotych dla pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Karniewo, stanowiącą 
załącznik nr 7 do protokółu.  
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ppkt b 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. Jednocześnie dodał, iŜ dotyczy to 
pomocy na drogę do Bronisz. W wyniku przeprowadzonego głosowania – Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/66/08 w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej dla powiatu makowskiego, w brzmieniu załącznika nr 8 do protokółu 
 
ppkt c 

 
PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały. Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/67/08 w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej poŜyczki- stanowiącą załącznik nr 9 do protokółu.  

 
Ad.pkt.13.    
 
 Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na zgłoszone interpelacje powiedział. m. 
innymi: 
- bardzo często prowadzimy rozmowy z Dyrektorem Zarządu Dróg Krajowych.    
Z właściwym oznakowaniem dróg są problemy. Przejedziemy się zobaczymy. 
Postaramy się sprawę znaków załatwić. Przejedziemy się z P. Sobierajem i 
zobaczymy, chodzimy koło zjazdów od Tłucznice aŜ do Makowa     
 Właścicielami dróg jest ZDP, ZDK, moŜe uda się nam wykonać chodniki 
przy wykorzystaniu ich środków.  
 
 
Ad.pkt.14.    

 
 Pan Stanisław Ozdarski – sołtys wsi Łukowo wnioskował o zorganizowanie 
zebrania wiejskiego we wsi Łukowo, by ostatecznie zakończyć sprawę likwidacji 
PSP w Łukowie. Ciągle są w tej sprawie pytania.  
 Na pewno musimy to przedstawić – powiedział Pan Stopa. Ale zamiar 
likwidacji nie jest taki prosty. Będziemy przedstawiali zamiar odnowy – 
rewitalizacji wsi i będziemy na zebraniu wiejskim. Będziemy kontaktowali się z 
mieszkańcami.  

Pani Wiesława Przychodzka nawiązała do sprawy znaków drogowych. JuŜ 
kiedyś wnioskowałam o zmianę znaków, by przy drodze „60” był napis : Rafały 
1km,  Zalesie 2 km, a nie tak jak jest Zalesie 2 km.  

Pan Jackiewicz Jan – sołtys wsi Obiecanowo przypomniał sprawę remontu 
drogi Słoniawy – Obiecanowo. śeby Ci starsi ludzie mogli spokojnie przejechać 
się rowerem itp. bardzo bym o to prosił.  

Ksiądz proboszcz w swojej wypowiedzi sugerował, ze naleŜy zastanowić się 
nad sprawą odwodnienia placu przykościelnego. Tam, zawsze płynie woda.   

Pan Wójt ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, Ŝe 
tam rzeczywiście jest brzydko. Trzeba się nad tym zastanowić. Prowadzenie 
chodnika w stronę rzeki nie jest moŜliwe, bo tam jest za wąsko. Jedynym 
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rozwiązaniem byłoby wykonanie kładki na rzece, tam byłoby przejście dla 
pieszych. Uwaga jest słuszna i my to widzimy i będziemy starali się coś zrobić.       
 
Ad.pkt.15.    

 
Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 

wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 Następnie Ksiądz Proboszcz poświęcił jajka i złoŜył wszystkim Ŝyczenia z 
okazji zbliŜających się Świąt Wielkanocnych. 
 śyczenia składali równieŜ Przewodniczący Rady Gminy i Pan Wójt.  
   
           Przewodniczący Rady Gminy 
                    
          mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
Protokółowała :                         

 
Danuta Michalska      
                                                        
 
 
 
 
 
 


